
ЧРЕЗ
ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА ОБЩИНСКИ
СЪВЕТ
ДО
КМЕТА НА ОБЩИНА В.ТЪРНОВО

П И Т А Н Е

от Недялко Неделчев,

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ПАНОВ,

Настоящото ми питане е съставено от два въпроса, различни по 
своята същност:

1, В късните следобедни часове на 12.06,2024 г., града ни и околните 
населени места бяха връхлетени от опустошителна градушка, 
нанесла сериозни щети на лично, фирмено, общинско и държавно 
имущество. Предприела ли е ръководената от Вас администрация 
някакви действия спрямо Агенцията за борба с градушките, за да 
бъде потърсена отговорност на съответните лица?

2. Има ли заявено инвестиционно намерение пред ръководената от 
Вас администрация за изграждане на кариера за добив на инертни 
материали в местност „Ибрика”, находяща се в землището на 
с.Водолей-граница със землището на с.Паскалевец?

Моля, на основание чл.98 ал.1 от Правилника, питането, както и 
отговорът му, който желая да получа и в писмен вид, да бъдат включени 
като изказване от моя страна в предстоящото заседание на Общинския 
съвет.
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29.07.2024 г. 
В.Търново
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